Ουσιαστικά αρσενικά σε –ης

Ενικός αριθμός

	Ονομαστική
	ο      θεατής
	ο     εργάτης

	Γενική
	του  θεατή
	του εργάτη

	Αιτιατική
	το    θεατή
	τον  εργάτη

	Κλητική
	---    θεατή
	---    εργάτη



Πληθυντικός αριθμός

	Ονομαστική
	οι  θεατές
	οιεργάτες

	Γενική
	τωνθεατών
	των  εργατών

	Αιτιατική
	τουςθεατές
	τους εργάτες

	Κλητική
	---        θεατές
	---      εργάτες
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όπως ο θεατής κλίνονται: δανειστής, αγοραστής, εθελοντής, νικητής, μαθητής, πολεμιστής, κλπ

όπως ο εργάτης κλίνονται: πελάτης, επιβάτης, ράφτης, βιβλιοπώλης, κλπ
